

## 中大校友日 - 聯合書院院長晚宴 9/12/2007

### CUHK Alumni Homecoming - United College Head's Dinner.



聯合書院校友會於中大校友日活動中特設會員招募及攤位遊戲，與眾同樂。UC Alumni Association supported the CUHK Alumni Homecoming by setting a booth game cum member recruitment drive.



院長馮國培教授、校友會會長張煊昌博士、眾校友會理事及幹事一同帶領校友合唱聯合書院校歌。Professor Fung Kwok Pui, College Head, Dr Thomas H C Cheung, President of UC Alumni Association, and all councilors as well as executive committee members of UC Alumni Association led the UC alumni to sing the College Song at the dinner.



(右起)院長馮國培教授、校友會會長張煊昌博士及校友會理事會主席李國忠先生向聯合校友祝酒。

(From right) Professor Fung Kwok Pui, College Head, Dr Thomas H C Cheung, President of UC Alumni Association and Mr Simon Lee, Chairman of the Council of Alumni Association, toasting with UC alumni and their families.



逾二百六十位聯合校友及家人參加聯合書院院長晚宴。

About 260 UC alumni and families joined the College Head's Dinner.

## 二零零七年書院校董會會議及周年聚餐 10/12/2007

### The College Board of Trustees' Meeting and Annual Board Dinner



眾校董於校董會第六十二次會議後合照留念。

Group photo posed at the 62<sup>nd</sup> Board of Trustees' Meeting.



校董會主席岑才生先生於周年聚餐時致辭。

Mr Shum Choi Sang, Chairman of the College Board of Trustees, addressing the assembly at the Annual Board Dinner.



Award recipient, Professor Helen Meng Mei Ling from Department of Systems Engineering and Engineering Management (second from left), as well as 4 recipients of Long Service Awards: Professor Lo Kwok Wai from Department of Anatomical and Cellular Pathology (far left), Professor Yu Tak Sun from Department of Community and Family Medicine (third from right), Professor Wong Po Keung from Department of Biology (second from right), and Mr Anthony Ho from the College Microcomputer Laboratory (far right).

校董會主席岑才生先生(左三)與二零零六年度青年學者研究成就獎得主系統工程及工程管理學系蒙美玲教授(左二)、以及四位書院長期服務獎得獎人：病理解剖及細胞學系羅國煒教授(最左)、社區及家庭醫學系余德新教授(右三)、生物系王保強教授(右二)及聯合書院天機電算室何永雄先生(最右)合照。

Professor Shum Choi Sang, Chairman of the College Board of Trustees (third from left) posed a group photo with 2006 Young Researcher